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Zápis z jednání VV ČF dne 19. 09. 2023 – 09/2023 

zahájení – 09:30, Lomnického 1705/5, Praha 4 
 

Přítomní:  Daniel Novák, Petr Galasovský, Petr Musil, Tomáš Pacák, Václav Culka, Jan Kovář, 
Lukáš Dolejš, Jiří Dufek 

Omluven: Martin Musil 

Hosté:  Tomáš Frank, Zdeněk Mlčoušek, Zuzana Svobodová, Roman Urbář (do 10:55 hod), 
Lukáš Laštovička, Petr Chvojka, Veronika Jelínková 

ORK:  Předseda ORK, případně jím pověřený člen, nevyužili práva se zúčastnit zasedání 
VV s hlasem poradním  

Ověřovatelé:  Lukáš Dolejš, Jan Kovář 

Zapisovatel:  Veronika Jelínková 

 
Zahájení: 09:42 
Ukončení: 15:55 
 

Program jednání: 

1) Schválení zápisu z VV 08/2023 

2) Kontrola plnění usnesení VV 

3) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí 

4) Vývoj v politických záležitostech 

5) Hodnocení regionálních rozvojových plánů a nastavení regionálních rozvojových plánů na 

následující sezónu 

6) Informace ze sekretariátu 

7) Mezinárodní záležitosti 

8) Hodnocení stavu rozvoje regionálních složek  

9) MS 2025 

10) Rozpočet 2024 

11) Strategie střednědobého vývoje k vyrovnanému rozpočtu 

12) Kodex RP 

13) Koncepce oblasti elitního florbalu a medializace 

14) Akční list – Ženy v ČF 

15) Personální změna oddílu PP3 

 

Materiály brané na vědomí: 

40) Zpráva o plnění a čerpání rozpočtů roku 2023 

41) Návrh termínů akcí KEFAM v sezoně 2023/2024 
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42) Informace o televizní podobě prezentace florbalu 

43) Informace o projektu výstavby sportovní infrastruktury pro týmové sporty 

44) Zpráva o jednotlivých reprezentačních celcích 

45) Návrh jednotlivých kroků k dosažení vyšší prestiže rozhodčích 

46) Návrh účasti členů VV ČF na jednáních regionálních VV v 1. polovině aktuální sezóny 

47) Informace o realizaci kompletního systému práce s výběry/talenty vyplývající ze schválené 

koncepce KVM 

 

 

AD 1) Schválení zápisu z VV 08/2023 a programu jednání 09/2023 

 

Viz výše  

 

Usnesení č. 01/09/23: VV ČF 

- schvaluje zápis z jednání VV 08/2023 

- schvaluje program jednání VV 09/2023 

- jmenuje ověřovateli zápisu VV 09/203 L. Dolejše a J. Kováře 

 

 

AD 02) Kontrola plnění usnesení VV  

 

Proběhla kontrola plnění unesení VV. Všechna usnesení byla splněna. 

Usnesení č. 02/09/23: VV ČF 

- bere na vědomí kontrolu plnění usnesení VV 

 

 

AD 03) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí  

 

Předsedové jednotlivých komisí přednesli zprávu o činnosti svých komisí.  

 

KEFAM – komise jednala 12. 9. prezenčně; hlavními body bylo hodnocení prvních kol elitních 

soutěží, Champions Cupu a EFT v Ústí nad Labem; sjednocení prezentace Extraligy žen; 

zhodnocení stavu ohledně automatických kamer pro neelitní soutěže (momentálně 20 hal, zpočátku 

technické obtíže, které se daří postupně odstranit; zpoplatnění bude spuštěno nejdříve v říjnu po 

vyladění funkčnosti); finalizace programu setkání KEFAM s prezidenty Livesport Superligy; 

finalizace předkládaných materiálů pro VV; připomínkovací řízení.  

Byl vznesen dotaz na přístup oddílů k dodávání podkladů pro přípravu Mediaguidu. T. Pacák 

reagoval stav. P. Chvojka doplnil o počet klubů, které dodaly podklady pro uzávěrku o 7 a více dní 

později. Zároveň informoval o pravidelné zpětné vazbě oddílům k vysílaným přenosům na 

videoplatformě. 

R. Urbář seznámil členy s projektem, který bude realizován pro posun pozice florbalu v ČR se 

zaměřením na práci se členy a fanoušky, podporu pro kluby a jako důležitý prvek podpory pro 
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zlepšení pozice florbalu u samospráv (města, kraje) a partnerů klubů i ČF (pracovní název 

„florbalové ID“). Cílem je unikátní nástroj na úrovni celého sportu, pro sjednocení sběru dat ve 

florbalovém prostředí a možnost práce s nimi za účelem zvýšení spokojenosti členů a fanoušků 

včetně růstu obou komunit. ČF tento projekt nachystá a odpracuje, je v něm klíčová podpora oddílů, 

aby mohl fungovat posun pro celé florbalové prostředí. 

R. Urbář následně předložil aktuální informace včetně stavu předplatitelů videoplatformy. Doplnil 

průměrnou sledovanost ve srovnání s loňskem, kdy byly přenosy zdarma a vypíchl velmi dobrý start 

projektu jak z pohledu množství předplatných, tak i času, který diváci tráví sledováním elitního 

florbalu. Přednesl další plány s vysílanými zápasy v nadcházejícím období pro další růst a vývoj 

projektu. 

Další předložená informace byla ohledně současného stavu florbalové aplikace, která je bez 

technické podpory ze strany dodavatele a začíná se pracovat na vývoji úplně nové. 

 

KRO – komise jednala 5. 9. telekonferenčně; hlavními body bylo stanovení systému vyúčtování PP 

č. 1 – Vznik nových oddílů a PP č. 2 – Podpora rozvíjejících se oddílů 2023/2024; aktuální informace 

k PP3 – Komplexní program podpory oddílů a florbalu 2023/2024; dále řešili koncepci KRO (včetně 

harmonogramu) a hodnocení rozvojových plánů spolu s nastavením regionálních rozvojových plánů 

na následující sezónu; příprava účasti členů VV na RVV; připomínkovací řízení. 

 

KR – komise nejednala; byla plánována na 7. 9. Dva členové byli omluveni, proto bylo jednání 

odloženo. Z. Svobodová doplnila o souhrn z reprezentačního víkendu. Muži – poprvé účast na turnaji 

v Lotyšsku; U23 – historicky první mezinárodní utkání v rámci účasti na turnaji v Německu; EFT žen 

v Ústí nad Labem – první vítězství nad Švédskem. 

 

KS – komise jednala 4. 9. prezenčně v Brně; hlavními body byla diskuse nad Analýzou přihlášek a 

z ní plynoucí problematikou nerostoucího či klesajícího počtu ženských družstev; byl projednán 

prvotní návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2024/2025; dále návrh důležitých 

termínů KS pro rok 2024. KS vzala na vědomí informace o spolupořadateli finálového dne poháru 

ČF v Českých Budějovicích (Štíři České Budějovice). Byla zahájena diskuse nad materiálem Počet 

účastníků v ligových soutěžích 2025/2026 – především ohledně zájmu oddílů o vznik soutěže pro 

družstva U23 – diskuse bude pokračovat na dalších jednáních. Na jednání dále došlo k vyhodnocení 

prvních kol pohárových soutěží; připomínkovací řízení. 

 

EKO – komise jednala 6. 9. prezenčně; budou hledat novou členku – D. Špatenková požádala u 

uvolnění z časových důvodů; hlavními body jednání byla diskuse nad finanční strategií a nutností 

aktualizace strategie v závislosti současné ekonomické situace a v souvislosti se přípravou rozpočtu 

2024; připomínkovací řízení. 
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KIN – komise jednala 7. 9. prezenčně; hlavními body byly aktuální informace o spolupráci 5 sportů 

a dále diskuse o Analýze stavu a vývoje infrastruktury; diskutovali zralostní model regionů; 

připomínkovací řízení.  

J. Kovář doplnil informace o spuštění investiční dotační výzvy NSA pro rok 2023 - mimo jiné i pro 

výstavbu standardizovaných sportovních hal /40x20m, výška pro volejbal, kapacita 300 diváků, 6 

šaten apod. P. Musil doplnil informace i k dalším investičním výzvám NSA.  

 

KRD – komise jednala 6. 9. telekonferenčně; hlavními body byla finalizace materiálu pro VV – 

Jednotlivé kroky k dosažení vyšší prestiže rozhodčích; byl projednán návrh materiálu Důležité 

termíny KRD v roce 2024 – bude finalizováno na příštím jednání komise; dokončeny přípravy 

Programu talentovaných rozhodčích pro sezónu 2023/2024 – pozvánky na první webinář pro 

konkrétní rozhodčí a finalizace harmonogramu pro nadcházející ročník; dále došlo ke schválení 

rozhodčích zařazených v programu; feedback k EFT v Ústí – nastavení mezinárodních výměn 

s okolními federacemi a připomínkovací řízení. 

 

KRP – komise jednala 12. 9. telekonferenčně; hlavními body byl materiál v připomínkovacím řízení 

Program podpory č. 2 - shrnutí projektu; finalizace materiálu Akční list – ženy v ČF pro VV; Extraliga 

žen – trenérské vzdělávání; Kodex RP; připomínkovací řízení. 

 

KVM – komise jednala 5. 9. kombinovaně; hlavním bodem bylo pořadatelství MČR starších žáků 

2024 (pořadatel bude vybrán na příštím jednání); připomínkovací řízení. 

 

Dále byly předloženy aktuální informace k videoplatformě pro elitní i pro neelitní soutěže (systém 

automatických kamer) - přístup klubů, finance. A dále byly upřesněny informace k setkání 

s prezidenty elitních soutěží. 

 

Usnesení č. 03/09/23: VV ČF 

- bere na vědomí zprávu o činnosti jednotlivých odborných komisí 

- bere na vědomí ukončení působení členky EKO D. Špatenkové 

- bere na vědomí aktuální informace k videoplatformě 

- bere na vědomí informace k setkání s prezidenty elitních soutěží 

 

 

AD 04) Vývoj v politických záležitostech 

 

D. Novák předložil informace v politických záležitostech. První návrh státního rozpočtu 2024, kdy v 

tuto chvíli je návrh pro sport pouze 5,2 mld. Kč , oproti minulému roku snížení o 1,7 mld. Intenzivně 

se vyjednává, protože toto snížení by mělo drastické dopady na celou oblast sportu v ČR. 

P. Musil předložil aktuální informace z NSA – otevření 2. kola Můj klub 2023 pro žadatele, kteří 

z formálních důvodů byli vyřazeni z 1. kola; otevření Investičních výzev pro rok 2023; setkání 

poradního týmu Rady NSA. Doplnil informaci o prvním dotazníku k prioritizaci sportu pro sportovní 

svazy, který bude zaslán v nejbližším období. Proběhla krátká diskuse, ze které opakovaně vyplývá, 
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jak je prioritizace pro ČF klíčová pro další období. Bude to určité razítko na to, že je florbal vnímán 

v ČR jako důležitý sport a v návaznosti na budoucí podporu na krajích, městech a pro florbalové 

kluby je místo mezi prioritizovanými sporty v ČR absolutně nezbytné. Zopakoval současný stav pro 

Národní fond obnovy financovaný z EU, kde došlo k velkým škrtům s dopadem na sport. Hledá se 

nový zdroj financování, což bude obtížné. Dotační výzva NSA Provoz a údržba 2023 nebude 

nejspíše samostatně vypsána z důvodu nekrytí v rozpočtu NSA.  

Byly předloženy aktuální informace k povinnosti NSA, že každý člen svazu, kterého bude svaz 

uvádět v žádostech pro NSA nejpozději od roku 2025 bude muset mít zaplacen členský příspěvek 

v minimální výši 200 Kč. Český florbal se musí na tento požadavek připravit a po základních 

analýzách k tomuto tématu se bude čekat, až NSA předá přesnější informace (listopad 2023). 

Členský poplatek bude sloužit k doložení členství nejen pro svaz, ale i pro oddíly v rámci oddílových 

dotačních výzev. Přestože toto bude povinné až pro dotační výzvy 2025, bude nezbytné poplatek  

vyřešit již v roce 2024 (podzim, kdy se žádá o dotace na další rok). Je plán vyřešit „statut“ oprávněný 

žadatel – bude možnost doložení základních dokumentů pro formální ověření pro výzvy 2025 a 

zjednodušení procesu vyhodnocení žádostí o dotace. 

Dále byly aktualizovány informace k MS 2025. D. Novák informoval o rozhodnutí města Ostravy i 

Moravskoslezského kraje o přidělení finančních prostředků. Město Brno a Jihomoravský kraj bude 

o přidělení finanční podpory také jednat.  Sekretariát ČF připravuje žádost o finanční podporu na 

NSA v rámci výzvy Významné sportovní akce mimořádné důležitosti, kterou mohou v daném roce 

získat maximálně 2-3 akce, jejichž podporu schvaluje vláda. 

Dále D. Novák informoval o jednání se slovenskou federací o jejich zájmu pořádat výjezdní zápas 

některých našich elitních klubů nebo reprezentace. Doplnil, že na rozdíl od ČR mají už platný zákon 

o sportu, který dává sportovnímu prostředí více jistot v oblasti financování. 

 

Usnesení č. 04/09/23: VV ČF 

- bere na vědomí informace v politických záležitostech 

- bere na vědomí informace z NSA 

- bere na vědomí aktuální informace k MS 2025 

- bere na vědomí informace o jednání se slovenskou federací 

 

 

AD 05) Hodnocení regionálních rozvojových plánů a nastavení regionálních rozvojových 

plánů na následující sezónu 

 

P. Musil za KRO předložil materiál Hodnocení regionálních rozvojových plánů a nastavení 

regionálních rozvojových plánů na následující sezónu. Přílohou této zprávy jsou jednotlivé Roční 

plány rozvoje regionu 2023/2024 a souhrnné vyhodnocení PP1 a PP2.  

L. Laštovička obsáhle okomentoval předloženou prezentaci včetně zhodnocení průběhu a účasti na 

pracovní schůzce KRO s jednotlivými regiony v Pardubicích 17. 8. Proběhla krátká diskuse nad 

systémem předávání informací v dané problematice pro nově zvolené RVV. 

L. Laštovička dále detailně okomentoval hodnocení jednotlivých ročních plánů rozvoje regionů. P. 

Musil odpověděl na dotazy členů VV k dané problematice. 
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Proběhla obsáhlá diskuse nad fungováním regionů z pohledu jednotlivých členů VV. T. Frank krátce 

doplnil o nutnost provázanosti široké oblasti působení regionů z kvantitativního i kvalitativního 

dopadu na florbal jako celek a zdůraznil, že zatímco kvalitativní záležitosti začaly být řešeny 

centrálními projekty (PP3, talenti), tak samotný kvantitativní rozvoji zůstává jako hlavní poslání 

regionů. 

 

Usnesení č. 05/09/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Hodnocení regionálních rozvojových 

plánů a nastavení regionálních rozvojových plánů na následující 

sezónu  

- schvaluje Roční plány rozvoje regionu 2023/2024 

 

 

AD 06) Informace ze sekretariátu 

 

T. Frank předložil aktuální informace ze sekretariátu. Členové VV byly obsáhle seznámeni 

s Programem setkání oddílů PP3, které proběhne 10. a 11. října v Praze. 

P. Chvojka předložil zhodnocení EFT v Ústí nad Labem, kde došlo k úspěšnému zapojení 

spolupořádajícího oddílu. Město Ústí nad Labem i Ústecký kraj významně podpořili tuto akci finančně 

a jejich zástupci se osobně zúčastnili celého víkendu. EFT bylo první příležitostí pro novou 

videoplatformu, která finančně pokryla produkci nejen přenosu, ale i další produkované doprovodné 

akce, které byly součástí víkendu. Došlo k otestování funkčnosti „vypouštění a napouštění haly 

diváky“ v sobotu – testování pro MS 2025 – vyhodnoceno jako funkční; předchozí dohoda 

s reprezentací žen a účasti hráček v doprovodném programu – vyhodnoceno jako velice úspěšné; 

otevřený trénink reprezentace v pátek pro diváky; setkání VIP hostů s trenérem týmu žen a hráčkou 

ženské reprezentace, kde proběhla společná řízená konverzace, vůči propojování partnerů ČF a 

reprezentačním celkem. Turnaj byl také navštíven několika představiteli lokálních a krajských 

municipalit, které turnaj hodnotili velmi pozitivně. Z. Svobodová kladně hodnotila spolupráci mezi 

reprezentačním týmem a pořadatelským týmem. 

P. Chvojka dále kladně zhodnotil letošní ročník Street Floorball League, který byl zakončen při EFT 

v Ústí nad Labem. 

Z. Mlčoušek, jako licenční manažer, krátce okomentoval doložené podklady oddílu Florbal Chodov. 

V tuto chvíli není potřeba provádět další opatření a oddíl splnil požadované kroky dané akčním 

plánem. Dále se vyjádřil k problému oddílu Black Angels, kdy došlo k opakovanému nedodržení 

zákonné povinnosti zveřejnění účetní uzávěrky za rok 2022. Oddílu již byly uděleny 2 finanční 

sankce. Oddílu hrozí další postih, pokud nedodrží další termín. 

 

Usnesení č. 06/09/23: VV ČF 

- bere na vědomí informace ze sekretariátu 

- bere na vědomí zhodnocení EFT v Ústí nad Labem 

- bere na vědomí informace k letošnímu ročníku Street Floorball 

League 
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- bere na vědomí informace licenčního manažera (Chodov a Black 

Angels) 

- bere na vědomí informace o Programu setkání s oddíly PP3 10. a 

11. října v Praze 

 

 

AD 07) Mezinárodní záležitosti 

 

D. Novák předložil aktuální informace v mezinárodních záležitostech. T. Frank informoval členy VV 

o průběhu Champions Cupu. Byla předložena informace o průběhu jednání VV IFF se zástupci 

TOP4 v Malmö, kde byl mimo jiné řešen výstup z dotazníku; dále byl diskutován posun florbalu do 

budoucna jak z pohledu změny pravidel, pořádání mezinárodních akcí, mezinárodní termínová 

listina, uvolňování hráčů pro potřeby reprezentačních celků. Další jednání bude v listopadu 

v Berlíně, které bude rozšířeno na TOP 15. ČF budou zastupovat T. Frank a F. Šuman. 

Dále byla předložena informace o chystané účasti na Asociačním meetingu IFF v průběhu MS 

v Singapuru, kde jsou navrženi zástupci ČF T. Frank, D. Novák a Z. Svobodová.  

 

Usnesení č. 07/09/23: VV ČF 

- bere na vědomí informace v mezinárodních záležitostech 

- bere na vědomí informace o průběhu jednání VV IFF a TOP4 v Malmö 

- schvaluje účast na Asociačním meetingu IFF v průběhu MS v 

Singapuru - zástupci ČF T. Frank, D. Novák a Z. Svobodová 

 

 

AD 08) Hodnocení stavu rozvoje regionálních složek (výstupy z analýzy dat po předchozí 
sezóně) 
 
P. Musil za KRO předložil po připomínkování aktualizovaný materiál Hodnocení stavu rozvoje 

regionálních složek (výstupy z analýzy dat po předchozí sezóně). T. Frank vznesl podnět, který 

diskutoval v rámci sekretariátu, aby  v budoucnu došlo ke zkrácení výstupu modelu analýzy pro VV 

a analýza byla upravena o časovou řadu vývoje v některých ukazatelích tak, aby byl patrný 

dlouhodobý vývoj.  

 

Usnesení č. 08/09/23: VV ČF 

- bere na vědomí po připomínkování aktualizovaný materiál 

Hodnocení stavu rozvoje regionálních složek (výstupy z analýzy 

dat po předchozí sezóně) 

- ukládá finalizovat 

Zodpovídá: P. Musil Termín: 16. 10. 2023 
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AD 09) MS 2025 

 

P. Chvojka v rámci bodu představil členům VV připravený společný workshop o cílech a nastavení 

MS 2025 ve 3 pracovních skupinách – zaměření na 3 oblasti - „cesta k turnaji“; cíle pro samotný 

turnaj; cíle pro rozvoj českého florbalu po šampionátu (roky 2026-2028). Výstupem  workshopu je 

mnoho námětů a postřehů, které budou dále rozpracovány pro některé z dalších jednání VV a 

diskuse bude dále pokračovat ve snaze jednotlivé cíle finalizovat a potvrdit. 

 

Usnesení č. 09/09/23: VV ČF 

- bere na vědomí výstup z workshopu o cílech a nastavení MS 2025 

 

 
AD 10) Rozpočet 2024 
 
D. Novák za EKO předložil informace pro zadání k přípravě Rozpočtu 2024. Požádal jednotlivé  

předsedy, aby ve spolupráci s odbornými garanty ze sekretariátu připravili první požadavky na 

rozpočet 2024 za jejich oblasti a poskytli je EKO.  

 

Návrh usnesení č. 10/09/23: VV ČF 

- bere na vědomí informace pro zadání k přípravě Rozpočtu 2024 

 

 

AD 11) Strategie střednědobého vývoje k vyrovnanému rozpočtu 

 

D. Novák za EKO předložil prezentaci Vyhodnocení a aktualizace střednědobé finanční strategie 

ČF. V úvodu připomněl jednotlivá východiska, na základě kterých byla strategie postavena. 

Současně představil opatření, která byla na základě schválené strategie realizovány, která se plánují 

v dohledné době a která se nepodařilo nasadit. Následně okomentoval reálný současný stav, kdy 

proti projekci dochází v realitě k výraznějším odchylkám. Bylo počítáno s 10 % inflací 2022 a 

následně 5 % v roce 2023, nicméně reálně se dostáváme k inflaci 16 % a 15 %. Současně proti 

strategii došlo k udržení alokace objemu prostředků na podporu oddílů v Komplexním programu 

podpory, kdy z plánovaného ponížení na 10 mil. se udržela podpora ve výši 16 mil. Kč v roce 2023. 

Dále představil novou predikci dopadu těchto reálných negativních dopadů na hospodářský výsledek 

a výši rezervních finančních prostředků až do roku 2025. Vyzval tedy členy VV, aby ve svých 

odborných komisích tuto problematiku výrazně zohlednili při sestavování požadavků na rozpočet 

2024. Členové VV se shodli, že v tuto chvíli počkají na požadavky na sestavení rozpočtu 2024. Na 

základě těchto podkladů budou následně diskutovat dopady vůči strategii a případnou potřebu 

střednědobou finanční strategii přepracovat, aby více reflektovala současný stav. 

Usnesení č. 11/09/23: VV ČF 

- bere na vědomí Vyhodnocení a aktualizace střednědobé finanční 

strategie ČF 
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AD 12) Kodex RP 

 

M. Musil za KRP v zastoupení D. Novákem nepředložil materiál Kodex RP a požádal o odložení na 

další jednání. 

 

Usnesení č. 12/09/23: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu na další jednání  

 

 

AD 13) Koncepce oblasti elitního florbalu a medializace 

 

T. Pacák za KEFAM nepředložil materiál Koncepce oblasti elitního florbalu a medializace a požádal 

o odložení na další jednání. 

 

Usnesení č. 13/09/23: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu na další jednání 

 

AD 14) Akční list – Ženy v ČF 

M. Musil za KRP v zastoupení D. Nováka předložil materiál Akční list – Ženy v ČF, ale nebyl 

projednán z důvodu nepřítomnosti M. Musila a byl odložen na další jednání. 

Usnesení č. 14/09/23: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu na další jednání  

 
 
AD 15) Personální změna oddílů v PP3  
  
P. Musil za KRO předložil materiál Personální změna oddílu v PP3 (FBC Štíři České Budějovice). 

Došlo k dohodě členů VV, že další případné personální změny nebudou jednotlivě projednávány na 

jednání VV a problematika bude plně na odpovědnosti příslušného úseku sekretariátu. 

 
Usnesení č. 15/09/23: VV ČF 

- schvaluje materiál Personální změna oddílu v PP3 (FBC Štíři 

České Budějovice) 

- bere na vědomí další administrativní postup při personálních 

změnách 
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Materiály brané na vědomí: 

 

AD 40) Zpráva o plnění a čerpání rozpočtů roku 2023 

 

T. Frank okomentoval předložený materiál Zpráva o plnění a čerpání rozpočtů roku 2023. Poukázal 

na standardní průběh a očekávaný stav čerpání v rámci dotačních titulů, provozních, regionálních i 

projektových rozpočtů. Současně poukázal na fakt, že během 4-6 týdnů bude možné blíže 

odhadnout finální výsledek hospodaření za rok 2023. 

 

Usnesení č. 40/09/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Zpráva o plnění a čerpání rozpočtů roku 

2023 

 

 

AD 41) Návrh termínů akcí KEFAM v sezoně 2023/2024 

 

T. Pacák za KEFAM předložil materiál Návrh termínů akcí KEFAM v sezoně 2023/2024. 

 

Usnesení č. 41/09/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Návrh termínů akcí KEFAM v sezoně 

2023/2024 

 

 

AD 42) Informace o televizní podobě prezentace florbalu 

 

T. Pacák za KEFAM předložil materiál Informace o televizní podobě prezentace florbalu. Krátce 

okomentoval. 

 

Usnesení č. 42/09/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Informace o televizní podobě prezentace 

florbalu 

 

 

AD 43) Informace o projektu výstavby sportovní infrastruktury pro týmové sporty 

 

J. Kovář za KIN nepředložil materiál Informace o projektu výstavby sportovní infrastruktury pro 

týmové sporty a požádal o odklad na další jednání. 

 

Usnesení č. 43/09/23: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu na další jednání 
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AD 44) Zpráva o jednotlivých reprezentačních celcích 

 

V. Culka za KR nepředložil materiál Zpráva o jednotlivých reprezentačních celcích a požádal o 

odklad na další jednání. 

 

Usnesení č. 44/09/23: VV ČF 

- schvaluje přesun na další jednání 

 

 

AD 45) Návrh jednotlivých kroků k dosažení vyšší prestiže rozhodčích 

 

P. Galasovský za KRD předložil materiál Návrh jednotlivých kroků k dosažení vyšší prestiže 

rozhodčích, který krátce okomentoval. 

 

Usnesení č. 45/09/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Návrh jednotlivých kroků k dosažení vyšší 

prestiže rozhodčích 

 

 

AD 46) Návrh účasti členů VV ČF na jednáních regionálních VV v 1. polovině aktuální sezóny 

 

P. Musil za KRO předložil materiál Návrh účasti členů VV ČF na jednáních regionálních VV v 1. 

polovině aktuální sezóny. 

 

Usnesení č. 46/09/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Návrh účasti členů VV ČF na jednáních 

regionálních VV v 1. polovině aktuální sezóny 

 

 

AD 47) Informace o realizaci kompletního systému práce s výběry/talenty vyplývající ze 

schválené koncepce KVM 

 

L. Dolejš za KVM předložil materiál Informace o realizaci kompletního systému práce s 

výběry/talenty vyplývající ze schválené koncepce KVM. 

 

Usnesení č. 47/09/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Informace o realizaci kompletního 

systému práce s výběry/talenty vyplývající ze schválené koncepce 

KVM 


